
RA DAMIASTA M/l.RKI
AI. J. Pilsudskiego 95

05- 270 MARKI
tel.: 22 78110 03
woj . Mazowieckie

PROTOKOL nr 48
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,

ktore odbylo siltw dniu 11 ezerwca 2013 roku

o godzinie 1300 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Michal Jaroch (lista obecnosci stano wi zalacznik or 1 do protokolu),
Porzadek obrad przedstawial silt nastepujaco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

5. Analiza pism skierowanych do Komisji Rewizyjnej.

6. Sprawy rozne.

7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

eI Nie zgloszono wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.

Pkt 4. Analiza Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok - kontynuacja.

Sprawozdania z wykonania budzetu Miasta Marki za 2012 rok stanowi zalacznik or 3 do
protokolu or 42 z dnia 26 kwietnia 2013 roku.

Sprawozdania finansowe Gminy Marki za 2012 rok stanowia zalacznik or 2 do protokolu.

Skarbnik Slawomir Koc omowil sprawozdania finansowe oraz udzielil odpowiedzi na pytania
radnego Michala Jarocha.

Informacja - zestawienie zobowiazan gminy Marki wg stanu na koniec grudnia 2012 roku
stanowi zalacznik or 3 do protokolu,

Skarbnik Slawomir Koc udzielal odpowiedzi na pytania radnego Michala Jarocha dotyczace
{ realizacji inwestycji w 2012 roku.
~~

Naczelnik Wydzialu Spraw Spolecznych Piotr Matusiak oraz Skarbnik Slawomir Koc
udzielili szczegolowych informacji na temat koszt6w zwiazanych z funkcjonowaniem punktu
konsultacyjnego przy ul Pilsudskiego 140 b oraz imprez kulturalnych i oswiatowych,

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil przerwe.

Po przerwie Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski odczytal Opinie Komisji
Rewizyjnej Rady Miasta 0 wykonaniu budzetu Miasta Marki za 2012 rok.
W trakcie czytania opinii zgloszono dwie autopoprawki:
l.radny Pawel Pniewski: w punkcie 5 jako ostatni akapit slowa: Dzial 900 , Rozdzial 90095 ,
par. 6010 - wydatki na zakup i objecie akcji, wniesienie wkladow do spolek prawa
handlowego oraz na uzupelnienie funduszy statutowych bank6w panstwowych i innych
instytucji finansowych - plan 4.000.000 zl, wykonanie 3.000 .000,-, tj. 75% . srodki mialy
zostac wniesione do spolki Wodociag Marecki Sp. z 0.0. z siedziba w Markach.
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2.radny Michal Jaroch: w punkcie 13. jako ostatnie zdanie: ktore zostaly ujete w planie
budzetowym na rok 2013.

Opinia stanowi zalacznik nr 4 do protokolu.

Radna Elzbieta Brzozowska oswiadczyla, ze nie zgadza sie z odczytana opinia; uwaza, ze
wiekszosc zarzutow jest bezzasadna - niepoparta zadnymi danymi.

W dyskusji glos zabrali radni: Michal Jaroch, Pawel Pniewski.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia Opinii
Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 0 wykonaniu budzetu Miasta Marki za 2012 rok.

Glosowanie
za przyjeciem Opinii - 2
przeciw-1
wstrzymujacych sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial4. radnych).

Komisja Rewizyjna przyjela tresc Opinii 0 wykonaniu budzetu miasta Marki za 2012 rok.

Radna Elzbieta Brzozowska i radny Radoslaw Dec nie podpisali Opinii Komisji Rewizyjnej
Rady Miasta 0 wykonaniu budzetu Miasta Marki za 2012 rok.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia
projektu uchwaly w sprawie nieudzielenia Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium z tytulu
wykonania budzetu za 2012 rok.

Glosowanie
za przyjeciern uchwaly - 2
przeciw-1
wstrzymujacych sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial4. radnych).

Projekt uchwaly zostal przyjety,
Projekt uchwaly stanowi zalacznik nr 5 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zarzadzil glosowanie w sprawie przyjecia
wniosku Komisji Rewizyjnej 0 nieudzielenie Burmistrzowi Miasta Marki absolutorium za
2012 rok.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 2
przeciw - 1
wstrzymujacych sie - 1
(w glosowaniu bralo udzial 4. radnych).

Wniosek zostal przyjety.
Wniosek stano wi zalacznik nr 6 do protokolu.
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Pkt 5. Analiza pism skierowanych do KomisH Rewizyjnej.

Przewodniczacy Komisji Michal Jaroch zaproponowal, aby skarga na dzialanie Kierownika
Osrodka Pomocy Spolecznej zostala rozpatrzona na nastepnyrn posiedzeniu Komisji.

Wiceprzewodniczacy Komisji Pawel Pniewski powiedzial, ze z przedstawionych Komisji
wyjasnien wynika, ze skarga jest bezzasadna i w zwiazku z tym zarzadzil glosowanie
wniosku 0 uznanie skargi na Kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej skierowanej do Rady
Miasta Marki za bezzasadna,

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 4
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
(w glosowaniu bralo udzial 4. radnych).

Komisja Rewizyjna uznala skarge na Kierownika Osrodka Pomocy Spolecznej za bezzasadna.

Pkt 6. Sprawy rozne.

Nie zgloszono zadnych spraw.

Pkt 7. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1630 Przewodniczacy zamknal posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
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